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Zápisnica 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko zo   dňa  

23.10.2015 

 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 
 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Rokovanie 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko („ďalej len OZ“)  

v súlade s § 13 ods. 4 písm. a)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení 

neskorších predpisov otvorila p. Darina Ninisová, starostka obce. Privítala poslancov a   

občanov obce. Starostka obce konštatovala, že zasadnutie OZ je uznášania schopné, počet 

prítomných poslancov je 5, poslanec Juraj Čillík telefonicky ospravedlnený, poslankyňa 

Monika Habáňová sa ospravedlnila písomne. Rokovanie OZ viedla starostka obce. 

 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľku Máriu Isteníkovú a za 

overovateľov zápisnice  Ľuboša Hofericu a Mgr. Adrianu Hirjakovú. 

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
 

3. Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie  Ing. Ľuboša Tótha a Ervína 

Schmiegera. 

OZ zvolilo návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 
 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Vyzvala poslancov OZ na zmenu alebo doplnenie 

návrhu programu zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 78 - 104/2015 zo dňa 18.09.2015 a 

02.10.2015 

6. Verejné obstarávanie v Obci Ovčiarsko za obdobie od januára 2015 do septembra 2015 

7. Prieskum trhu s názvom zákazky „Zimná údržba miestnych komunikácií v k.ú. Ovčiarsko 

počas zimných mesiacov 2015-2018“ 

8. Prieskum trhu s názvom zákazky „Oprava strechy Domu cirkevných obradov Ovčiarsko“ 

9. Dohoda o financovaní záujmových aktivít medzi obcami spoločného školského obvodu 

Hôrky, Bitarová, Brezany, Ovčiarsko a Centrom voľného času pri ZŠ s MŠ Hôrky 
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10. Rekonštrukcia kuchynky v KD Ovčiarsko 

11. Rozpočtové opatrenie č. 13/2015 

12. Interpelácia poslancov OZ 

13. Diskusia   

14. Záver 

 
Poslanec OZ Bc. Jozef Hasko položil otázku, prečo nie sú zahrnuté v programe rokovania 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Ovčiarsko. Starostka obce vysvetlila, 

že o tom bude informovať v kontrole uznesení.  Z radov poslancov neboli prednesené žiadne 

pozmeňujúce alebo doplňujúce  návrhy k programu rokovania.  Následne dala starostka obce 

hlasovať o návrhu programu zasadnutia OZ.  

OZ schválilo  program zasadnutia OZ bez pozmeňujúcich a doplňujúcich návrhov.  
 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 78 – 104/2015 zo dňa 18.09.2015  

     a 02.10.2015  

Pani Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 78/2015 – č. 104/2015 

prijatých na zasadnutiach OZ dňa 18.09. a 02.10.2015: 

Uznesenie č.97/2015  

Starostka obce informovala OZ, že uznesenie nie je splnené. Stretnutie s obstarávateľom 

Územného plánu Obce Ovčiarsko Ing. arch. Jánom Burianom za účelom poskytnutia 

informácie vo veci cenových ponúk obstarávateľa a spracovateľa nebolo možné uskutočniť 

z dôvodu zdravotných problémov a služobných povinností obstarávateľa.   

Uznesenie č. 102/2015 

Ohliadka miestnej komunikcáie a poľnej cesty v k.ú. Ovčiarsko – časť Horné Viešky bola 

vykonaná dňa 06.10.2015 o 11.00 hod. za účasti členov Komisie  stavebnej a životného 

prostredia  – poslancov Ervína Schmiegera, Juraja Čillíka, zástupkyne starostky obce Mgr. 

Adriany Hirjakovej, zástupcu Lesov SR, š.p., OZ Žilina p. Vakulu,  p. Pavla Pialu, p. Mikulu, 

p. Augustína Habáňa – zástupcu Urbárskej obce Ovčiarsko. Dohodli sa na určitých 

podmienkach – orez konárov stromov vykoná na základe objednávky  š.p. Lesy SR Žilina 

poslanec Ervín Schmieger z finančných prostriedkov Lesov SR, š.p. Obec zabezpečí  

makadam a   mechanizmus na rozhrnutie makadamu, aby bola cesta v zjazdnom stave. 

Uznesenie č. 103/2015 

Starostka obce informovala poslancov OZ, že Zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami obce Ovčiarsko nie sú pripravené na zasadnutie OZ z dôvodu účtovnej 

uzávierky za 3. štvrťrok 2015, budú pripravené na ďalšie zasadnutie OZ.   

OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesení OZ č.  78/2015 – č. 104/2015 zo zasadnutí 

obecného zastupiteľstva konaného dňa 18.09.2015 a 02.10.2015. 

 

6.  Verejné obstarávanie v Obci Ovčiarsko za obdobie od januára 2015 do septembra 

2015 

Starostka obce informovala poslancov o zrealizovanom verejnom obstarávaní  – prieskum 

trhu podľa zákona č. 25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov za obdobie od januára 2015 do septembra 2015 

a predložila im k nahliadnutiu zložky verejného obstarávania zrealizované za obdobie od 

01/2015 – 09/2015. Boli predložené  výzvy na predloženie cenovej ponuky podľa zákona 

25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní nasledovných zákazok :  

1. Vypracovanie územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán obce Ovčiarsko“  

     Dátum podania:  16.03.2015              Dátum vyhodnotenia: 20.03.2015 
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2. Vypracovanie územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán obce Ovčiarsko“   

    Dátum podania:  14.09.2015              Dátum vyhodnotenia: 21.09.2015 

3. Revízie elektrických zariadení – 21.09.2015 

    Dátum podania:  21.09.2015              Dátum vyhodnotenia: 25.09.2015 

4. Stavebné úpravy – kostol – 28.09.2015 

    Dátum podania:  28.09.2015              Dátum vyhodnotenia: 02.10.2015 

 

Poslanci OZ diskutovali: Ing. Ľuboš Tóth sa dotazoval, kde boli výzvy  zverejnené a prečo je 

na podanie len taká krátka lehota – 3 dni. Starostka odpovedala, že výzvy boli zverejnené na 

webovej stránke obce, ďalej boli mailom oslovené vybrané firmy z dôvodu, že sa jedná 

o službu, ktorá nie je bežne dostupná na trhu. Ďalej sa Ing. Ľuboš Tóth spýtal, či nie je lepší 

spôsob zverejňovania. Starostka odpovedala, že postupuje v zmysle zákona o verejnom 

obstarávaní.   

OZ zobralo na vedomie informáciu starostky obce o verejnom obstarávaní – prieskum trhu 

podľa zákona č. 25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov za obdobie od januára 2015 do septembra 2015. 

 

7. Prieskum trhu s názvom zákazky „Zimná údržba miestnych komunikácií v k.ú.  

     Ovčiarsko    počas zimných mesiacov 2015 – 2018“ 

Starostka obce  predložila dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice).  

Informovala zasadnutie OZ, že prieskum trhu bol vykonaný na službu s názvom zákazky 

„Zimná údržba miestnych komunikácií v k.ú. Ovčiarsko počas zimných mesiacov 2015 – 

2018“. Výzva bola zaslaná 3 subjektom a to spol. ZKK, s.r.o. Bitarová, Ervín Schmieger 

a Agrodružstvo Bánová. V stanovenej lehote bola predložená cenová ponuka Agrodružstva 

Bánová. Poslanci diskutovali: Poslanec Ervín Schmieger – pripomenul, že už v auguste 

oznámil ukončenie dovtedy platnej zmluvy s obcou na zimnú údržbu MK. Namietal cenovú 

ponuku Agrodružstva Bánová, navrhol, aby údržba bola vykonávaná na úkol, nie na 1 

motohodinu z dôvodu, že obec si to nemôže odkontrolovať. Starostka obce odpovedala, že 

vychádzala zo skúseností susedných obcí, obce majú zmluvy na zimnú údržbu uzatvorené  na 

motohodiny. Poslanec Bc. Jozef Hasko namietal čas uvedený v zmluve, navrhol upraviť na 

5.30 hod. ráno a súhlasil s poslancom Ervínom Schmiegerom. Poslanec Ing. Ľuboš Tóth 

navrhol vypočítať  čas, ktorý je potrebný na 1 okruh obce a  tak znížiť cenu za 1 motohodinu. 

Poslanci navrhli upraviť podmienky. 

OZ zobralo na vedomie informáciu o výzve na predloženie cenovej ponuky podľa zákona č. 

25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní na službu, ktorá nie je bežne dostupná na trhu s názvom 

zákazky „Zimná údržba miestnych komunikácií v k.ú. Ovčiarsko počas zimných mesiacov 

2015-2018“ a doporučilo zrušiť – vypísať novú výzvu  s názvom zákazky „Zimná údržba 

miestnych komunikácií v k.ú. Ovčiarsko počas zimných mesiacov 2015 – 2018“ so 

zmenenými podmienkami  paušál za 1 okruh cez obec – zhŕňanie a posyp miestnych 

komunikácií vo vlastníctve obce.  
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8. Prieskum trhu s názvom zákazky „Oprava strechy Domu cirkevných obradov  

      Ovčiarsko“ 

Starostka obce  predložila dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice).  

Informovala zasadnutie OZ, že prieskum trhu bol vykonaný na službu s názvom zákazky 

„Oprava strechy Domu cirkevných obradov Ovčiarsko“. Dňa 19.10.2015 bola zaslaná výzva  

na predloženie cenovej ponuky podľa zákona č. 25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní 

s názvom zákazky „Oprava strechy Domu cirkevných obradov Ovčiarsko“ 3 subjektom. 

Výzva bola zverejnená aj na webovej stránke obce. Predmetom zákazky je Oprava strechy 

Domu cirkevných obradov v Obci Ovčiarsko a to podľa špecifikácie, ktorá tvorí Prílohu č. 1 

tejto výzvy. Príloha č. 1 zároveň predstavuje formulár pre zadanie cenovej ponuky a obsah 

tejto prílohy je pre uchádzača záväzný. Termín ukončenia výzvy bol 22.10.2015 do 13.00 h. 

V stanovenom termíne bola doručená jedna cenová ponuka. Z dôvodu oslovenia ešte ďalšieho 

subjektu ABC system Žilina bol predĺžený termín na predloženie cenovej ponuky do dňa 

28.10.2015. 

 

OZ zobralo na vedomie informáciu o výzve na predloženie cenovej ponuky podľa zákona č. 

25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní na službu, ktorá nie je bežne dostupná na trhu s názvom 

zákazky „Oprava strechy Domu cirkevných obradov Ovčiarsko“ a nový termín na 

predkladanie cenovej ponuky do 28.10.2015. 

 

9. Dohoda o financovaní záujmových aktivít medzi obcami spoločného školského obvodu  

    Hôrky, Bitarová, Brezany, Ovčiarsko a Centrom voľnéhoi času pri ŽŠ s MŠ Hôrky 

Starostka obce  predložila dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice).  

Z dôvodu zachovania záujmovej činnosti detí z Hôrok, Bitarovej, Brezian, Ovčiarska cez 

poskytovateľa Centra voľného času pri ZŠs MŠ Hôrky a v zmysle predbežného rokovania 

štatutárky Mgr. Janky Hȕbnerovej so starostami spoločného školského úradu bola vyhotovená 

Dohoda o financovaní záujmových aktivít medzi obcami spoločného školského obvodu 

Hôrky, Bitarová, Brezany, Ovčiarsko a Centrom voľného času pri ZŠ s MŠ. 

CVČ pri ZŠ s MŠ Hôrky poskytuje záujmové vzdelávanie pre deti spoločného školského 

obvodu Hôrky, Bitarová, Brezany a Ovčiarsko. Záujmové útvary vykonávajú svoju činnosť 

v budovách ZŠ s MŠ Hôrky, pričom deti navštevujúce CVČ aktívne využívajú priestory školy 

po vyučovaní a tiež materiálno-technické vybavenie a zariadenie učební školy v zmysle 

schváleného Prevádzkového poriadku, Školského poriadku a internej školskej pedagogickej 

a ostatnej legislatívy BOZP, PO, CO a pod. Na úhradu prevádzkových a mzdových nákladov 

raz štvrťročne k poslednému dňu v mesiaci v zmysle tejto dohody po dohode starostov 

spoločného školského obvodu na účet Obce Hôrky budú poskytnuté finančné prostriedky vo 

výške 30 € na jedno dieťa. Starostka obce doporučila  finančné prostriedky vo výške 30 € na 

jedno dieťa vo veku od 6 do 15 rokov na financovanie záujmových aktivít v CVČ pri ZŠ 

s MŠ Hôrky  schváliť   z dôvodu prihlásenia detí našej obce do záujmových krúžkov.  

 

OZ zobralo na vedomie Dohodu o financovaní záujmových aktivít medzi obcami spoločného 

školského obvodu Hôrky, Bitarová, Brezany, Ovčiarsko a Centrom voľného času pri ZŠ s MŠ 

a schválilo účelovo viazané finančné prostriedky vo výške 30 € na jedno dieťa na záujmové 
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vzdelávanie detí z Obce Ovčiarsko vo veku od 6 do 15 rokov  v Centre voľného času pri ZŠ 

s MŠ Hôrky v zmysle dohody. 

 

10.  Rekonštrukcia kuchynky v KD Ovčiarsko 

Starostka obce informovala OZ, že tento bod zaradila do programu aj z toho  dôvodu, že ide 

zimné obdobie, keď sa nedá vonku robiť, že by v tomto období  bolo  vhodné rekonštruovať 

kuchynku v KD. Už v minulom volebnom období bol návrh zakúpiť do zasadačky 

a kuchynky žalúzie, vymeniť parapety a radiátory v zasadačke KD, ale sa od toho upustilo 

z dôvodu, že najskôr sa zrekonštruuje kuchynka a následne tieto práce. Poslanci diskutovali: 

Mgr. Adriana Hirjaková - súhlasila s rekonštrukciou kuchynky. Poslanec Ľuboš Hoferica – 

poukázal na zlý stav radiátorov v sále KD, radiátory tečú, ďalej poukázal na farbu závesov. 

Bc. Jozef Hasko – súhlasil s celkovou rekonštrukciou kuchynky. Starostka navrhla prizvať 

projektanta na vypracovanie návrhu interiéru rozmiestnenia spotrebičov a  elekktrických 

rozvodov.   

 

OZ doporučilo zabezpečiť vypracovanie návrhu interiéru kuchynky v Kultúrnom dome 

Ovčiarsko. 

 

11.  Rozpočtové opatrenie č. 13/2015 

Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce najskôr informovala prítomných  o zmene rozpočtovým 

opatrením č. 11/2015 zo dňa 25.09.2015. 

Ďalej Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce   informovala prítomných  o zmene rozpočtovým 

opatrením č. 13/2015 zo dňa 23.10.2015. Poslanci OZ nesúhlasili so zapracovaním 

finančných prostriedkov z  Rezervného fondu do rozpočtu na opravu strechy DCO z dôvodu 

neukončenia  lehoty na predkladanie cenových ponúk.  Starostka obce informovala o nutnosti 

zvýšenia finančných prostriedkov  na právne účely z dôvodu vysporiadania majetku 

s bývalým nájomcom diskotékových priestorov. Poslanci Bc. Jozef  Hasko a Ervín Schmieger  

nesúhlasili  so zvýšením finančných prostriedkov vo výške 1 455,- € na revízie 

elektroinštalácie, bleskozvodovej sústavy a elektrospotrebičov (vo všetkých objektoch  - 

viacúčelová budova, verejné osvetlenie, bunky TJ, materská škola). Navrhli, aby sa vykonali 

revízie len v priestoroch Obecného úradu, Pohostinstva, Potravín a elektrospotrebičov. 

Rozpočtovým opatrením č. 13 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 171 145 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 167 8205 €. Predpokladaný prebytok 

rozpočtu zostáva vo výške  3 325 €.  

 

Pozmeňujúce poslanecké návrhy k prednesenému návrhu rozpočtového opatrenia č. 13/2015:  

 

1. zmenu položky  Návrhu rozpočtu rozpočtovým  opatrením   č. 13/2015 zo dňa 23.10.2015 

na základe poslaneckého   návrhu nasledovne: 

      - vypustiť položku  -  zapracovanie finančných prostriedkov z Rezervného  fondu  do  

         rozpočtu  na opravu  strechy Domu cirkevných obradov Ovčiarsko, položka  

        ekonomickej klasifikácie  454 001 z dôvodu neukončenia lehoty na predkladanie  

        cenových ponúk. 

  

2. zmenu položky  Návrhu rozpočtu rozpočtovým  opatrením   č. 13/2015 zo dňa 23.10.2015 

na základe poslaneckého   návrhu Ľuboša Hofericu nasledovne: 
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      - zníženie  finančných prostriedkov na 0, položka ekonomickej klasifikácie 637 002 –  

         Športové podujatia, FK 0810 – Rekreačné a športové služby. 

 

Prítomní poslanci (menovite):          5 poslancov –   Bc. Jozef Hasko, Mgr. Adriana Hirjaková, Ľuboš  Hoferica,   

                                                            Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  2 poslanci –  Juraj Čillík, Monika Habáňová  

Hlasovali za (menovite):          1 poslanec –    Ľuboš  Hoferica   

                proti (menovite):              4  poslanci  –   Bc. Jozef Hasko, Mgr. Adriana Hirjaková,  Ervín  

                                                            Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

                zdržali sa (menovite):       0 poslancov 

 

OZ predložený pozmeňujúci návrh poslanca Ľuboša Hofericu  neschválilo. 

 

3. zmenu položky  Návrhu rozpočtu rozpočtovým  opatrením   č. 13/2015 zo dňa 23.10.2015 

na základe poslaneckého   návrhu poslancov  Bc. Jozefa Hasku a Ervína Schmiegera 

nasledovne: 

      - vykonať nový prieskum trhu na vykonanie  revízie  elektroinštalácie   len v priestoroch  

        Obecného úradu,  Pohostinstva, Potravín a revízie elektrospotrebičov (vo všetkých    

        objektoch –  viacúčelová  budova, verejné osvetlenie, bunky TJ, materská škola) 

 

Prítomní poslanci (menovite):          5 poslancov –   Bc. Jozef Hasko, Mgr. Adriana Hirjaková, Ľuboš  Hoferica,   

                                                            Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  2 poslanci –  Juraj Čillík, Monika Habáňová  

Hlasovali za (menovite):          2 poslanci –    Bc. Jozef Hasko, ErvínSchmieger   

                proti (menovite):              2  poslanci  – Mgr. Adriana Hirjaková,  Ľuboš Hoferica 

                zdržali sa (menovite):       1 poslanec – Ing. Ľuboš Tóth 

 

OZ predložený pozmeňujúci  návrh  poslancov Bc. Jozefa Hasku a Ervína Schmiegera 

neschválilo. 

 

4. OZ zobralo na vedomie  zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 11/2015 zo dňa 

25.09.2015 a  schválilo zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 13/2015 zo dňa 

23.10.2015  ako celku vrátane zmeny uvedenej v bode 1. bez ďalších pozmeňujúcich   

a doplňujúcich  návrhov.  

 

12. Interpelácia poslancov OZ 

 

Bc. Jozef Hasko,  poslanec OZ: 
- opakovane sa informoval, či má  obec k používaniu  služobného vozidla vypracovanú  

   Smernicu o používaní služobného vozidla, 

- informoval OZ, že služobné vozidlo obce môžu používať aj občania obce, je potrebné  

  vypočítať  cenu za 1 km,   

- navrhol nalepiť označenie vozidla „Obec Ovčiarsko“ na služobné vozidlo obce, zakúpiť JPS  

  do vozidla, 

- spýtal sa aká je spotreba vozidla na 1 km. 
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13.  Diskusia 

V diskusii vystúpili: 

Darina Ninisová, starostka obce 

 Starostka obce informovala, že aj tento rok sa bude organizovať akcia MIKULÁŠ, navrhla 

termín 05.12.2015 o 16.00 hodine v sále KD v Ovčiarsku pre deti vo veku od 0 do 12 

rokov. 

Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na podporu vytvorenia pracovného miesta 

pre znevýhodnených uchádzačov o zamestnanie v rámci národného projektu „Šanca na 

zamestnanie“ podľa § 54 ods. 1 písm. a) zákona č. 5/2004 Z.z. o službách zamestnanosti 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov  znení neskorších predpisov zo zdrojov 

Európskeho sociálneho fondu a štátneho rozpočtu SR (Operačný program Ľudské zdroje). 

Žiadosť musí byť podaná do 15.11.2015, schválení uchádzači by boli prijatí od 

01.12.2015 na dobu 9 mesiacov – jedná sa o p. Annu Gancárovú a p. Stanislava Habáňa. 

Poslanec Ervín Schmieger navrhol ešte p. Slavomíra Doboša, ktorý je na čiastočnom 

invalidnom dôchodku a prejavil záujem pracovať v obci na polovičný úväzok.  

Starostka obce upozornila na to, že p. Slavomír Doboš nie je v evidencii uchádzačov 

o zamestnanie. 

 Čistenie rigolov popri hlavnej ceste III. triedy Slovenskou správou ciest, jeden úsek nie je 

dokončený, práce sa dokončia až na jar, z dôvodu že SSC má odstávku mechanizmov. 

 Vyčistenie rúry popod cestu III. triedy v časti od vyústenia potoka z dediny poza rodinný 

dom p. Eduarda Suchánka, táto odvodňovacia rúra nepatrí do Správy ciest, vyčistenie rúry 

zabezpečí starostka obce. 

 Starostka poďakovala všetkým, ktorí boli nápomocní pri konaní spoločenskej akcie 

Mesiac úcty k starším dňa 11.10.2015. 

 Návrh na zvolanie Finančnej komisie k návrhu rozpočtu na rok 2016, predpokladaný 

termín 2. alebo 3.11.2015. Ing. Ľuboš Tóth žiadal vypracovať položkový rozpočet na 

podpoložky. 

 Starostka informovala o situácii v Materskej škole. Materská škola je škola s jednou 

triedou, je v nej dvojzmenná prevádzka  so schváleným počtom 21 detí na umiestnenie.  

V tomto roku nastúpilo 16 detí, z toho niektoré detí sú v MŠ len dopoludnia.  V Materskej 

škole sú zamestnané 3 zamestnankyne na plný úväzok, pedagogické zamestnankyne majú 

priamu prácu a ostatnú činnosť, prípravu na vyučovanie, ktorú robia doma. Zastupovaním 

im vzniká náhradné voľno. Je problém v zastupovaní p. školníčky. Obec nemá 

zamestnanca so zdravotným preukazom, aby ju zastúpil.  Starostka v budúcnosti uvažuje 

s jednozmennou prevádzkou v Materskej škole. Diskutoval Ing. Ľuboš Tóth – za   ostatnú 

činnosť  sa považuje príprava pre deti, keď učiteľky nie sú fyzicky na pracovisku, lebo 

v MŠ sa nedá tvoriť.  

Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce 

 Ekonómka obce predložila na schválenie inventárne zoznamy novoobjaveného drobného 

hmotného majetku objektov obce (obecný úrad, DCO, MŠ, sklad v KD) – príloha 

zápisnice. 

Ing. Ľubomír Decký, občan:  

 Vo  svojom vystúpení informoval zasadnutie OZ o probléme, kvôli ktorému sa dnešného 

zastupiteľstva zúčastnil. Dňa 07.11.2014 bolo vydané rozhodnutie na výrub stromov – 
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topoľov, ktoré sa nachádzali popri obecnej ceste č. 599/1.  Výrub sa zrealizoval, drevná 

hmota bola odvezená a konáre boli zoštiepkované ešte v roku 2014.  Jednou z podmienok 

vykonaniu výrubu  bolo odstránenie pňov po výrube topoľov a upravenie terénu do 

30.06.2015.  Poukázal na to, že prešli 4 mesiace a pne nie sú odstránené. Trvá na tom, aby 

obec odstránila pne  do konca roka 2015. Po tomto termíne  p. Ing. Ľubomír Decký dá 

odstrániť pne na náklady obce.   

      Ďalej poukázal na to, že na jeho súkromnom pozemku si niekto urobil skládku materiálua  

      k umiestneniu skládky nedal nikomu povolenie. 

 Starostka začala riešiť odvoz pňov, ale p. poslanec Schmieger zastavil odvoz. Starostka 

obce informovala o tom, že výrub bol zrealizovaný, obec postupne pne odstráni a bude p. 

Ing. Ľubomíra Deckého informovať do konca mesiaca október 2015. O skládke materiálu 

v areáli družstva, teda na súkromnom pozemku p. Ing. Ľubomíra Deckého nemala 

informácie. 

 Poslanec Ervín Schmieger potvrdil, že skládku piesku a kameniva vytvorila firma, ktorá 

buduje v našej obci bezpečnostný chodník v domnienke, že sa jedná o areál Agrodružstva 

Bánová. Po ukončení stavby bezpečnostného chodníka  bude skládka odstránená 

a pozemok bude upravený do pôvodného stavu. Ďalej vysvetľoval situáciu o zákaze 

odvozu pňov, že nebolo vhodné pne odvážať na zavážané miesto, že nie je proti odvozu 

pňov, pne by sa mali odviezť  do rokliny Kjahnina, ako už navrhol v minulosti na 

zasadnutí OZ. 

 

OZ zobralo na vedomie konanie kultúrnej akcie MIKULÁŠ 2015 dňa 05. decembra 2015 

o 16.00 hodine v sále KD v Ovčiarsku pre deti vo veku od 0 do 12 rokov.   

 

OZ poverilo  

1. komisiu kultúrno – školskú pri OZ organizovaním kultúrnej akcie MIKULÁŠ 2015.  

2. predsedu Komisie finančnej   pri OZ zvolať zasadnutie komisie v dňoch 2. alebo 3.11.2015  

    za  účelom podania  stanoviska k Návrhu rozpočtu obce Ovčiarsko na rok 2016. 

 

OZ súhlasilo s podaním  Žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na podporu vytvorenia 

pracovného miesta pre znevýhodnených uchádzačov o zamestnanie v rámci národného 

projektu „Šanca na zamestnanie“ podľa § 54 ods. 1 písm. a) zákona č. 5/2004 Z.z. o službách 

zamestnanosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov  znení neskorších predpisov zo 

zdrojov Európskeho sociálneho fondu a štátneho rozpočtu SR (Operačný program Ľudské 

zdroje)  pre 2-3 uchádzačov . 

 

OZ určilo všeobecnú hodnotu novoobjaveného drobného hmotného majetku v objektoch obce 

na zaradenie do evidenčného majetku obce v cene 1,- €. (príloha zápisníce)  

 

14. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ  

 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 22.30 h. 
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V Ovčiarsku dňa 23.10.2015 

Zapísala: Mária Isteníková  

         

 

Overovatelia:   Ľuboš Hoferica                                    ......................................   

 

                         Mgr. Adriana Hirjaková                 ......................................    

   

 

 

 

 

 

 

 

 

          ................................................. 

             Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                         starostka obce 

 

 


